

Referat fra bestyrelsesmøde 16. august 2023 hos Henrik

Tilstede: Per, Henrik, Dennis, Thomas, Kasper, Vitus, Annette

Afbud fra Anders, Katrine.

Agenda:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
Der mangler hvem der var til stede.
2. Opfølgning på actions:
 - a. Udendørs faciliteter /Annette
Annette har kontaktet Lise, vores nye idrætskonsulent, sagen er tilbage ved Tina og Niels Peter. Annette sørger for, at PLØKS melder tilbage om ønsker til belysning og Annette indsender mål på 'elastikribber' på væggen til højre for døren til udevæggen. Henrik tager fat i Thomas og Annette sender dem referat af møde med Tina, hvor beslutningen om nedgravede lamper blev taget. Henrik og Thomas sender kravspecifikation til Annette senest d. 30. august, der sender videre til Tina.
 - b. Døre: Udskiftning og ny dør mellem væg og hallen. /Dennis
Væg mellem indendørs og udendørs rum kan ikke lade sig gøre pga. myndighedskrav. Annette undersøger, om fotoklubbens opbevaringsrum kan overgå til PLØKS, så vi kan bruge det rum til opbevaring. Det rum har tidligere været PLØKS.
Dennis har rykket kommunen for svar på isætning af ny dør mellem cafeen og udendørsarealet.
 - c. Klubtur til anden klub/Thomas
Er arrangeret og slået op på hjemmesiden og Facebook.
 - d. Reoler/hylde i boulderen/Thomas + Vitus
I proces.
 - e. Klubtur til Kullen/Dennis og Per
I proces.
 - f. Spotify /Per
Der er oprettet en konto. Vitus logger på.
 - g. Grill
Dennis har efterspurgt en murer og en smed i klubben, der kan være med til at bygge en grill (der tilsluttes gas) på vores udendørsareal. I proces.
3. Status på juniorhold og børnehold
 - a. Juniorhold /Vitus og Kasper
Seks juniorer fra PLØKS var med på Juniortræf på Bornholm denne sommer.
Holdet startede igen efter sommerferien i mandags. Stemningen er 'nice' og der er stadig mange på holdet. Det går godt.
Per efterlyser en status på ventelisten til juniorholdet, Kasper og Vitus viderebringer det til Sune og Michael, der opfordres til at fremsende en beskrivelse til bestyrelsen af, hvordan juniortrænerne kan 'rydde' pladser, der ikke anvendes hyppigt nok m.m.
 - b. Børnetræner. /Annette
Status quo.

4. Pløks Open – status og actions/udestående /Dennis
Thomas starter og styrer grebsnedtagning fredag kl. 15 indtil Dennis kommer fra arbejde. Lørdag er det Ralf, der styrer grebsvask. Ralf og Dennis er der fra morgenstunden. Søndag sættes makroer op v/ Dennis og Thomas.
Der er købt en del nyt værktøj i år. Og det er blevet mærket med grøn spraymaling.
Der vil måske deltage tre paraatleter i konkurrencen, de konkurrerer med alle andre deltagere, men klatrer topreb.
PETZL har sponsoreret flotte præmier til konkurrencen. **Alt hvad vi sætter på SoMe skal mærkes #PETZL**
5. Bestyrelsesseminar på Bøtø /Per
Per og Annette inviterer 'gæster' (øvrige PLØKS medlemmer der har glæde af at deltage)
 - a. Opfølgning på klubaften 'Ny væg'
 - b. Grovprogram for weekenden:
 - i. Fredag aften: Ordinært bestyrelsesmøde
 - ii. Lørdag formiddag: Opfølgning på klubaften 'Ny væg'
 - iii. Lørdag eftermiddag: Gæster ankommer og afholder møder/workshops
 - iv. Tur til klatreklub for bestyrelsen plus evt. øvrige
 - v. Lørdag aften: middag og hygge
 - vi. Søndag: brunch og hjemkørsel.
6. Klubture:
 - a. Bornholm d. 9. – 10. september, åben klubtur se [Åben klubtur til Bornholm - Sensommertur 2023](#)
 - b. Andet: Der er mulighed for at medlemmer af PLØKS kan arrangere klubture ved at sende en ansøgning til bestyrelsen. Se politik for klubture på hjemmesiden.
7. Gensidig orientering
 - a. Clara, junior eliteklatrer, har fået lov til at hendes mor får en nøgle til PLØKS, så hun kan træne op til EM. Frivilligt arbejde for adgang til nøgle aftales senere.
 - b. Til næste bestyrelsesmøde: opfølgning på og planlægning af FUS
 - c. Vitus opretter en PLØKS Instagram profil, der præsenteres og drøftes på næste bestyrelsesmøde
8. Næste møde:
Fredag d. 6. oktober kl. 19 på Bøtø